
Schriftelijke vragen 

(inwinnen van informatie)

Artikel 35 Reglement van Orde

1. Schriftelijke vragen worden kort en duidelijk geformuleerd. De vragen kunnen van een 
toelichting worden voorzien. Bij de vragen wordt aangegeven, of schriftelijke of mondelinge 
beantwoording wordt verlangd. Vragen die niet voldoen aan het hiervoor gestelde worden per 
omgaande aan de indiener teruggestuurd.

2. De vragen worden bij de griffier ingediend. Deze draagt er zorg voor dat de vragen zo spoedig  
mogelijk ter kennis van de overige leden van de raad en het college of de burgemeester 
worden gebracht.

3. Schriftelijke beantwoording vindt zo spoedig mogelijk plaats, in ieder geval binnen dertig 
dagen nadat de vragen zijn binnengekomen. Mondelinge beantwoording vindt plaats in de 
eerstvolgende raadsvergadering. Indien beantwoording niet binnen deze termijnen kan 
plaatsvinden, stelt het verantwoordelijk lid van het college of de burgemeester de vragensteller  
hiervan gemotiveerd in kennis, waarbij de termijn aangegeven wordt waarbinnen 
beantwoording zal plaatsvinden. Dit bericht wordt behandeld als een antwoord.

4. De antwoorden van het college of de burgemeester worden door tussenkomst van de griffier 
aan de leden van de raad toegezonden.

5. De vragensteller kan, bij schriftelijke beantwoording in de eerstvolgende raadsvergadering en 
bij mondelinge beantwoording in dezelfde raadsvergadering, na de behandeling van de op de 
agenda voorkomende onderwerpen nadere inlichtingen vragen omtrent het door de 
burgemeester of door het college gegeven antwoord, tenzij de raad anders beslist.

Vergadering: N.v.t.

Onderwerp: Berichtgeving entreegeld Souburghse molen Simav

Datum indiening: 5 mei 2021 

Aan de voorzitter van de gemeenteraad.

Het college wordt verzocht de volgende vragen te beantwoorden.
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Inleiding
Op de site Alblasserdamsnieuws wordt gerefereerd aan een nieuwsbrief van de SIMAV dd 4 mei jl 
waarin het entreegeld voor bezoekers van de Souburghse molen is vermeld (6 euro entree). De 
Souburghse molen is na een jarenlang slepend en moeizaam verlopen traject gerestaureerd. 
Hieraan is door de gemeente Alblasserdam met 750.000 euro gemeenschapsgeld  bijgedragen. In 
dit traject was naast behoud van de molen ook de toegankelijkheid voor Alblasserdammers altijd 
een belangrijk argument. Naar aanleiding van deze berichtgeving heeft de VVD fractie de 
volgende vragen: .

Vraag:
1. Is het college bekend met dit voornemen van de SIMAV om 6 euro entreegeld te gaan heffen 
voor een bezoek aan de Souburghse molen?   

2. Is het college van mening dat het heffen van een dergelijk entreebedrag voor Alblasserdamse 
inwoners een redelijk bedrag is ? 

3. Zo ja, doet dit recht aan de altijd gewenste toegankelijkheid als de molen nu niet alleen fysiek  
beperkt toegankelijk is maar er nu ook door het heffen van een dergelijk entreebedrag een barriere 
opgeworpen gaat worden die de toegankelijkheid voor onze inwoners beperkt ? 

4. Zo nee, is het college bereid zich (mede gelet op de forse bijdrage vanuit onze gemeente Aan 
de restauratie) hard te maken voor gratis toegang / toegang tegen een sterk gereduceerd tarief 
voor de Alblasserdamse inwoners ? 

Gevraagd wordt de vragen zo spoedig mogelijk schriftelijk te beantwoorden. 

Daarnaast stelt de VVD fractie voor om de uitnodiging van de SIMAV aan de raad om de 
gerestaureerde molen te komen bezoeken hangende de beantwoording van deze schriftelijk 
vragen op te schorten.  
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